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Z Á P I S 

 z 8. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 8.6.2016 

Z Á P I S 

o průběhu 8. zasedání  

Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 8.6.2016 

v prostorách Obecního úřadu v Soběšovicích 

___________________________________________________________________________ 

 

Počet přítomných členů Zastupitelstva obce Soběšovice :    13 členů 

(listiny přítomných členů ZO a hostů- přílohy zápisu).      

Omluveni :                              1člen 

Dostaví se v průběhu jednání  :         1 člen 

 

Zahájení________________________________________________________________ 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Zahájil 8. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice v 17,08 hod. 

Přivítal všechny přítomné zastupitele a hosty a dále sdělil, že 8. zasedání zastupitelstva obce 

bylo řádně svoláno dle § 92 odst.1 zákona č. 128/2000 Sb. a vyvěšeno na úřední desce dle § 

93 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb.  Na 8. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice je přítomno 

13 členů zastupitelstva, 1 zastupitel se omlouvá a 1 zastupitel - Ing Tomáš Wunsch přijde 

později. Konstatoval, že zastupitelstvo obce je tudíž usnášeníschopné. Dále upozornil všechny 

přítomné, že z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice je pořizován zvukový 

záznam.  

 

Ing. Ivo Papala, člen zastupitelstva obce 

Informoval přítomné, že pořizuje z veřejného zasedání Zastupitelstva obce audiovizuální 

záznam zastupitelů a hlasové projevy občanů. 

 

 

1. Schválení programu 8. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice_______ 
 

Návrh usnesení : 
 
Zastupitelstvo obce Soběšovice   
 
s c h v a l u j e   
 
program 8.  zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konané dne 8.6.2016.  

 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Předložil členům zastupitelstva obce návrh programu 8. zasedání ZO Soběšovice, který 

přečetl : 

Zahájení. 

1. Návrh programu jednání ZO 

2. Návrh zapisovatele ZO 

3. Návrh složení návrhové komise pro přípravu usnesení ZO 

4. Návrh ověřovatelů zápisu o průběhu zasedání ZO 

5. Zpráva o plnění úkolů z minulého zasedání ZO 

6. Zpráva o činnosti rady obce za období od minulého zasedání ZO 

7. Projednání zápisů výborů kontrolního a finančního 
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8. Rozpočtové opatření č.2/2016 

9. Účetní závěrka obce Soběšovice k 31. 12. 2015 

10.  Závěrečný účet obce Soběšovice za rok 2015 

11.  Obecně závazná vyhláška Obce Soběšovice č.1/2016 o místním 

poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 

využívání a odstraňování komunálních odpadů.  

12.  Obecně závazná vyhláška Obce Soběšovice č.2/2016 o místních 

poplatcích 

13.  Obec Soběšovice – Těžba dřeva v obecním lese p.č. 140/1 KÚ Pitrov 

14.  Diskuze a připomínky 

15.  Návrh usnesení zastupitelstva obce 

 Závěr. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

- dotazoval se, zda má někdo k tomuto programu nějaký návrh, doplnění, či připomínku? 

Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o navrženém programu 8. zasedání 

Zastupitelstva obce Soběšovice 

 

Hlasování o návrhu programu : 
Pro :             13 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 
 
Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  s c h v a l u j e  program 8.  zasedání Zastupitelstva obce 
Soběšovice, konané dne 8.6.2016.  

 
usn.č. 90/8ZO/2016 

___________________________________________________________________________ 
 

2. Návrh zapisovatele ZO___________________________________________ 
 

Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    

 

s c h v a l u j e   

 

zapisovatelku pro 8. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konané dne 8.6.2016  paní 

Petru Valoškovou. 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Starosta obce přednesl návrh na zapisovatele ze 8. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, a 
to  p. Petru Valoškovou.  Dotázal se, zda má někdo k tomuto návrhu nějakou připomínku, jiný 
návrh, či námitku? Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo nechal hlasovat o navrhovaném 
usnesení. 
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Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :              13 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   s c h v a l u j e  zapisovatelku pro 8. zasedání Zastupitelstva 

obce Soběšovice, konané dne 8.6.2016  paní Petru Valoškovou. 

 

usn.č. 91/8ZO/2016  

___________________________________________________________________________ 

 

3. Složení návrhové komise_pro přípravu usnesení ZO__________________ 
 

Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   

 

s c h v a l u j e   

 

návrhovou komisi pro přípravu usnesení 7. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, 

konaného dne 9.3.2016, a to ve složení :   Mgr. Jiřina Sýkorová, Ing. Tomáš Wunsch a 

Stanislav Hrabec. 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Starosta obce navrhl složení návrhové komise, a to : p. Lucii Chovancovou, Karla Mintěla a 

MUDr. Marcelu Kerzlovou.  Dotazoval se, zda má někdo k tomuto bodu nějaké jiné návrhy, 

připomínky, či námitky ? Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu 

usnesení. 

 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :              8 
Proti:   0 
Zdržel se:  5 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  s c h v a l u j e  návrhovou komisi pro přípravu usnesení 8. 

zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 8.6.2016, a to ve složení :   Lucie 

Chovancová, Karel Mintěl a MUDr. Marcela Kerzlová 

 

          usn. č. 92/8ZO/2016  

___________________________________________________________________________ 
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4.  Ověřovatelé zápisu z 8. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice______ 
 

Návrh usnesení : 
 
Zastupitelstvo obce Soběšovice   
 
s c h v a l u j e   
 
ověřovatele zápisu 8. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice  ve složení :        
Ing. Karel Obluk, p Radek Uher 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Starosta obce přednesl návrh ověřovatelů zápisu, a to ve složení Ing. Karel Obluk a Radek 
Uher.  Dotázal se, zda má někdo k tomuto návrhu nějakou připomínku, námitku, či jiný 
návrh?  Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o předloženém návrhu. 
 
Hlasování o ověřovatelích zápisu -  Ing. Karel Obluk a Radek Uher: 
Pro :             11 
Proti:   0 
Zdržel se:  2 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 
Přijaté usnesení: 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  s c h v a l u j e  ověřovatele zápisu 8. zasedání Zastupitelstva 
obce Soběšovice  ve složení :       Ing. Karel Obluk a Radek Uher 

 
           usn. č. 93/8ZO/2016 

___________________________________________________________________________ 
 

5. Zpráva o plnění úkolů z minulého zasedání ZO______________________ 
 

Návrh usnesení : 
 
Zastupitelstvo obce Soběšovice   
 
b e r e   n a   v ě d o m í    
 
informativní zprávu o úkolech vyplývajících ze Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne 
9.12.2015. 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Sdělil, že ze 6. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice vyplynul úkol týkající se  vyhlášení 

výběrového řízení na poskytovatele sociálních služeb dle termínu platné smlouvy.  

K tomuto sdělil, že zatím výběrové řízení nebylo vyhlášeno a nebyli zatím osloveni žádní 

další poskytovatelé těchto služeb. Úkol ještě nebyl splněn a stále tedy trvá.  
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Hlasování o návrhu usnesení  : 
Pro :             13 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat. 

 
Přijaté usnesení: 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  b e r e   n a   v ě d o m í   informativní zprávu o úkolech 
vyplývajících ze Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne 9.12.2015. 

 
          usn. č. 94/8ZO/2016 

___________________________________________________________________________ 

 

6. Zpráva o činnosti rady obce Soběšovice za období od  9.3.2016 –    

    8.6.2016_____________________________________________________ 
 

Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   

 

b e r e   n a   v ě d o m í   

 

informativní zprávu o činnosti Rady obce Soběšovice v období od  9.3.2016 – 8.6.2016.  

 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

p. Tomáš Dámek, starosta 

Předal slovo místostarostovi obce p. Petru Voznicovi. 

 

Petr Voznica, místostarosta obce Soběšovice 

Informoval členy zastupitelstva a občany obce o činnosti rady obce, a to o nejdůležitějších 

projednávaných bodech jednání, počtu přijatých usnesení v období od 9.3.2016 - 8.6.2016. 

Dále sdělil, že veškerá usnesení přijatá Radou obce Soběšovice jsou uveřejněna na webových 

stránkách obce. Zmínil nejdůležitější projednávané body jednání Rady obce Soběšovice. 

 

Ing. Ivo Papala, člen Zastupitelstva obce Soběšovice 

Dotazoval se na 35. schůze Rady obce Soběšovice, která schválila informativní schůzku 

k začátku sezóny s podnikateli a orgány státní správy. Schůzka se měla konat 30.5.2016 

v 10,00 hod. Dotazoval se, kolik podnikatelů se této schůzky zúčastnilo. 

 

Na 8. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice se dostavil zastupitel Ing. Tomáš Wunsch, 

a to v 17,20 hod. 
 

Počet přítomných členů Zastupitelstva obce Soběšovice :    14 členů 

Omluveni :                              1člen 

 

p. Tomáš Dámek, starosta 

K tomuto sdělil, že se domnívá, že jich bylo cca 20. 
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Ing. Ivo Papala, člen Zastupitelstva obce Soběšovice 

Dále se dotazoval na jednání 36. schůze Rady obce Soběšovice, která  ve výběrovém řízení 

schválila firmy na opravu vyhlídkové věže. Vzhledem k tomu, že byly vybrány 3 firmy, 

dotazoval se, zda každá bude dělat něco jiného. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta 

K tomuto sdělil, že ano, Rada obce Soběšovice vybrala 3 firmy, z nichž každá bude dělat něco 

jiného. 

Dotazoval se, zda má někdo k tomuto bodu ještě nějaký dotaz, námitku či připomínku? 

Vzhledem k tomu, že žádné dotazy, námitky či připomínky již k tomuto bodu nebyly, nechal 

hlasovat o návrhu usnesení. 

 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             14 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  b e r e   n a   v ě d o m í  informativní zprávu o činnosti 

Rady obce Soběšovice v období od 9.3. 2016 – 8.6.2016.  

 

           usn. č. 95/8ZO/2016 

___________________________________________________________________________ 

 

7.  Zápisy z jednání Kontrolního a Finančního výboru Zastupitelstva obce  

     Soběšovice____________________________________________________ 
 

Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   

 

 b e r e   n a   v ě d o m í   

 

1. zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne  26.5.2016  

2. zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne  23.5.2016. 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

p. Tomáš Dámek, starosta 

Vyzval předsedy Kontrolního a Finančního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice, aby 

členům zastupitelstva přednesli zprávy z jednání Kontrolního a Finančního výboru ZO. 

 

p. Radek Siuda, předseda Kontrolního výboru ZO 

Přednesl zprávu z jednání Kontrolního výboru, který se konal dne 26.5.2016 a o provedených 

kontrolách pokladních operací na ZŠ a MŠ Soběšovice a OÚ Soběšovice. 
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p. Tomáš Dámek, starosta 

Dotazoval se, zda má k tomuto někdo nějaký dotaz, návrh či  připomínku ? Vzhledem k tomu, 

že nikdo neměl žádný dotaz, návrh ani připomínku, předal slovo předsedovi Finančního 

výboru panu Ing. Tomáši Wunschovi, aby přednesl zprávu z Finančního výboru. 

 

Ing. Tomáš Wunsch, předseda Finančního výboru ZO 

Přednesl zprávu z jednání Finančního výboru, který se konal dne 23.5.2016.  

 

p. Tomáš Dámek, starosta 

Dotazoval se, zda má k tomuto někdo nějaký dotaz, návrh či  připomínku ? Vzhledem k tomu, 

že nikdo neměl žádný dotaz, návrh ani připomínku, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             14 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   b e r e   n a   v ě d o m í   

1. zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne  25.2.2016  

2. zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne  22.2.2016. 

 

          usn. č. 96/8ZO/2016 

___________________________________________________________________________ 

 

8.  Rozpočtové opatření č. 2/2016____________________________________ 
 

Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

s c h v a l u j e  

 

rozpočtové opatření č. 2/2016 

v příjmech zvýšení o                 277 000,00 Kč 

ve výdajích zvýšení o             1 062 000,00 Kč 

ve financování zvýšení o           785 000,00 Kč 
 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Požádal předsedu Finančního výboru pana Ing. Tomáše Wunsche o přednesení předkládaného 
materiálu. 
 

Ing. Tomáš Wunsch, předseda Finančního výboru ZO 

Sdělil, že Finanční výbor Zastupitelstva obce Soběšovice na svém jednání projednala 

rozpočtové opatření č. 2/2016, kdy v příjmech dojde ke zvýšení o 277 tis. Kč, ve výdajích 

dojde ke zvýšení o 1.062 tis. Kč a ve financování zvýšení o 785 tis. Kč. Dále podrobně 
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rozkličoval jednotlivé položky, které jsou součástí celkových částek, jak v příjmech, tak ve 

výdajích. 

 

Rudolf Foukal, zastupitel obce Soběšovice 

Dotazoval se na částku 150 tis. Kč ve výdajích, a to na lesní hospodářství – údržba lesa. 

 

p. Petr Voznica, místostarosta obce 

K tomuto sdělil, že se jedná o částku na údržbu veškerých lesních pozemků obce.  

 

p. Tomáš Dámek, starosta 

Dále sdělil, že tento materiál je na programu dnešního jednání Zastupitelstva obce 

Soběšovice, kde jsou podrobné informace a zastupitelstvo se bude tímto zabývat podrobně 

v bodě č. 13.. 

 

Rudolf Foukal, zastupitel obce Soběšovice 

K tomuto sdělil, že body programu měli být tedy přehozeny a nejdříve projednat bod č. 13 a 

poté schválit v rozpočtovém opatření č. 2/2016. 

Rudolf Foukal, zastupitel obce Soběšovice 

Dále vznesl připomínku k částce 130 tis. Kč, která je schválena na opravu vyhlídkové věže a 

dotazoval se, zda se tato částka bude hradit z rozpočtu obce. Domnívá se, že by tuto částku 

měl zaplatit ten, který takovou nekvalitní práci odvedl. 

Dále se dotazoval na částku 182 tis. Kč na činnost místní správy, co tato položka obnáší. 

Rovněž vznesl připomínku k částce 600 tis. Kč schválenou na projekty cyklostezek. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

K tomuto sdělil, že tato částka 130 tis. Kč na opravu vyhlídkové věže se bude hradit 

z rozpočtu obce. Dále sdělil, že částka 182 tis. Kč na činnost místní správy jsou finanční 

prostředky použity jako příspěvek na mzdy pracovníků z ÚP. 

K částce na projekty cyklostezek sdělil, že se tímto problémem zabývali na minulém zasedání 

Zastupitelstva obce Soběšovice a tato částky na projekty cyklostezek byla schválena, nyní je 

pouze zapracována do rozpočtu obce v rámci rozpočtového opatření č. 2/2016. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta 
Dotazoval se, zda jsou k tomuto bodu nějaké dotazy, návrhy, či připomínky ? 
Vzhledem k tomu, že tomu tak není, nechal hlasovat o návrhu usnesení k bodu č. 8. 
 
Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :            11 
Proti:   1 
Zdržel se:  2 
Nehlasoval:  0         Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   s c h v a l u j e    rozpočtové opatření č. 2/2016 

v příjmech zvýšení o                 277 000,00 Kč 

ve výdajích zvýšení o             1 062 000,00 Kč 

ve financování zvýšení o           785 000,00 Kč 

     

         usn. č. 97/8ZO/2016 
___________________________________________________________________________ 
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9.  Účetní závěrka obce Soběšovice k 31.12.2015_____________________  
 

Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  

 

s c h v a l u j e  

 

účetní závěrku obce Soběšovice zpracovanou k 31.12.2015 za účetní období od 1.1.2015 do 

31.12.2015. 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

p. Tomáš Dámek, starosta 
Seznámil členy zastupitelstva o účetní závěrce obce Soběšovice k 31.12.2015. Dále 
informoval členy zastupitelstva, co je součástí účetní závěrky. 
 
MUDr. Marcela Kerzlová, zastupitelka obce 
Dotazovala se, co je součástí položky „Nehmotný majetek“ 
 

p. Tmáš Dámek, starosta 
K tomuto sdělil,  že pod touto položkou jsou např.  
 pasporty místních komunikací 
 PC programy 
 letecké snímky  

 

p. Tomáš Dámek, starosta 
Dotazoval se, zda má někdo ze zastupitelů ještě nějaký dotaz, návrh, či připomínku?  
Vzhledem k tomu, že již nikdo neměl dotaz, návrh, či připomínku, nechal hlasovat o návrhu 
usnesení. 

 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             11 
Proti:   0 
Zdržel se:  3 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   s c h v a l u j e  účetní závěrku obce Soběšovice 

zpracovanou k 31.12.2015 za účetní období od 1.1.2015 do 31.12.2015. 

 

         usn. č. 98/8ZO/2016 
___________________________________________________________________________ 
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10. Závěrečný účet obce Soběšovice za rok 2015 ______________________ 
 

Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  

 

s c h v a l u j e  

 

závěrečný účet obce Soběšovice za rok 2015 a souhlasí s celoročním hospodařením obce za 

rok 2015 „bez výhrad“. 
 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Informoval členy Zastupitelstva obce Soběšovice o  závěrečném účtu obce Soběšovice za rok 

2015. Dále sdělil, co tento materiál obsahuje a zároveň sdělil, že součástí je rovněž zpráva 

z provedeného auditu Krajským úřadem MSK.   

 

p. Rudolf Foukal, Zastupitel obce 

Dotazoval se, zda se tento materiál musí schválit, zda ho nestačí vzít pouze na vědomí 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

K tomuto sdělil, že se tento materiál musí dle zákona schválit. 

Dotazoval se,  zda má k tomuto bodu někdo nějaký návrh, dotaz, či  připomínku ?  Vzhledem 

k tomu, že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :            12 
Proti:   0 
Zdržel se:  2 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  s c h v a l u j e závěrečný účet obce Soběšovice za rok 2015 

a souhlasí s celoročním hospodařením obce za rok 2015 „bez výhrad“. 

          

           usn. č. 99/8ZO/2016 
___________________________________________________________________________ 
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11. Obecně závazná vyhláška Obce Soběšovice č. 1/2016 o místním poplatku  

      za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání   

      a odstraňování komunálních odpadů._____________________________ 
 

Návrh  usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

s c h v a l u j e  

Obecně závaznou vyhlášku  č. 1/2016 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, 

sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů. 
 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Seznámil členy Zastupitelstva obce Soběšovice s předloženým materiálem v souladu 

s důvodovou zprávou materiálu. 

 

p. Rudolf Foukal, zastupitel obce Soběšovice 

K tomuto materiálu vznesl připomínku s tím, že tak, jako v loňském roce při schvalování této 

OZV nesouhlasí s výši poplatku a  z toho důvodu bude proti této OZV. Zároveň k tomuto 

sdělil, že v loňském roce se snažili o snížení poplatku alespoň o 10,- Kč na poplatníka a 

všichni byli proti, ale na druhou stranu se s finančními prostředky mrhá např. na výstavbu 

parkoviště, opravu vyhlídkové věže, projekty na cyklostezky atd. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Dotazoval se, zda má někdo k tomuto bodu nějaký dotaz, návrh, či připomínku ? Vzhledem 

k tomu, že nikdo neměl žádnou další připomínku, návrh či dotaz, nechal hlasovat o 

předloženém návrhu usnesení. 

 

Hlasování o návrhu  usnesení: 
Pro :             11 
Proti:   2 
Zdržel se:  1 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    s c h v a l u j e   Obecně závaznou vyhlášku  č. 1/2016 o 

místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 

odstraňování komunálních odpadů. 

   

       usn. č. 100/8ZO/2016 
___________________________________________________________________________ 
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12. Obecně závazná vyhláška Obce Soběšovice č. 2/2016 o místních  

      poplatcích_________________________________________________ 
 

Návrh  usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

s c h v a l u j e  

 

Obecně závaznou vyhlášku Obce Soběšovice  č. 2/2016 o místních poplatcích. 

 
Dotazy, návrhy, připomínky 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Dotazoval se, zda má k tomuto někdo nějaký dotaz, návrh, či připomínku ? Vzhledem k tomu, 

že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             11 
Proti:   1 
Zdržel se:  2 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   s c h v a l u j e   Obecně závaznou vyhlášku Obce 

Soběšovice  č. 2/2016 o místních poplatcích. 

 

       usn. č. 101/8ZO/2016 
___________________________________________________________________________ 

 

13. Obec Soběšovice – Těžba dřeva v obecním lese na parc.č. 140/1 v k.ú.  

      Pitrov______________________________________________________  
 

Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  

 

 s c h v a l u j e   

 

rozsah mýtní těžby a probírky na parc.č. 140/1 v k.ú. Pitrov 
 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

p. Petr Voznica, místostarosta obce  

Seznámil členy zastupitelstva obce s předkládaným materiálem. Informoval členy o 

základních pojmech lesnické terminologie a dále informoval o současném stavu lesních 

porostů ve vlastnictví obce. Informoval rovněž o uskutečněných jednáních a místních šetření 

se zástupci Lesy ČR, lesním hospodářem a zástupci fy Leso. Sdělil, že probírky na některých 
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místech lesních pozemků ve vlastnictví obce jsou ukončeny a nyní je předmětem 

projednávaného bodu pouze rozsah prací na parc. č. 140/1 v k.ú. Pitrov. 

 

p. Karel Mintěl, zastupitel obce 

K tomuto vznesl připomínku, že žádný ze zastupitelů není odborníkem na těžbu dřeva. 

 

p. Ivo Dominík, zastupitel obce 

Dotazoval se na stanovisko Ing. Czerneka, odborného lesního hospodáře ohledně mýtní těžby 

a probírky na uvedené parcele. 

 

p. Petr Voznica, místostarosta obce 

K tomuto sdělil, že vše bylo konzultováno tak, jak je uvedeno v materiále.  

 

p. Rudolf Foukal, zastupitel obce 

Dotazoval se, zda máme i jiného odborníka, než Ing.Czerneka 

 

Ing. Karel Obluk, zastupitel obce 

K tomuto sdělil, že v obci Soběšovice existuje odborné občanské sdružení, které by mělo 

sdělit k tomuto svůj názor a my se k němu přikloníme. 

 

Ing. Ivo Papala, zastupitel obce 

K tomuto sdělil, že na jednání komise stavební, životního prostředí a rekreace byl tento 

materiál projednáván s tím, že předseda komise navrhl rozhodnout se na základě dalšího 

posouzení jiným odborníkem. Byla navržena fy Dvořák. 

 

Ing. Karel Obluk, zastupitel obce 

Byla vznesena připomínka, že v zápise z jednání komise stavební, životního prostředí a 

rekreace to není uvedeno. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce  

Dotazoval se, zda má někdo nějaký jiný návrh, dotaz či připomínku ? 

 

Ing. Ivo Papala, zastupitel obce 

- Navrhuje změnu  usnesení v tomto znění : Zastupitelstvo obce Soběšovice     

s c h v a l u j e   posouzení mýtní těžby a probírky na parc. č. 140/1 v k.ú. Pitrov další 

způsobilou osobou, a to  firmou Dvořák. 

 

p. Petr Voznica, místostarosta obce 

     -      Navrhuje změnu usnesení v tomto znění : Zastupitelstvo obce Soběšovice   

s c h v a l u j e  rozsah mýtní těžby úmyslné na parc. č. 140/1 v k.ú. Pitrov dle výběru 

jednotlivých stromů provedeném lesním hospodářem Ing. Czernekem. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce Soběšovice 

Dotazoval se, zda má někdo ještě nějaký jiný návrh ? Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, 

nechal hlasovat o posledním návrhu podaném p. Petrem Voznicou. 

 
Hlasování o návrhu usnesení – p. Petra Voznicy : 
Pro :             10 
Proti:   1 
Zdržel se:  3 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 
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Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  s c h v a l u j e  rozsah mýtní těžby úmyslné na parc. č. 140/1 

v k.ú. Pitrov dle výběru jednotlivých stromů provedeném lesním hospodářem Ing. 

Czernekem. 

    

      usn. č. 102/8ZO/2016 
___________________________________________________________________________ 

 

14. Dotazy a připomínky občanů a zastupitelů_______________________ 
 
 

Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  

 

dotazy a připomínky občanů obce Soběšovice a členů Zastupitelstva obce Soběšovice. 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

p. Rudolf Foukal, zastupitel obce 

Upozornil na špatný stav topolů, které se nacházejí před plotem parkoviště pod Hotelem 

Dukla,  směrem k podniku „Fara“. 

 

p. Radek Siuda, zastupitel obce 

Sdělil, že občané se dotazují a jsou nespokojení s kontejnery, konkrétně u parkoviště Juhasz, 

které jsou stále přeplněny, navíc chybí kontejner na sklo. Dále u školy chybí dle občanů jeden 

kontejner. 

 

p. Petr Voznica, místostarosta obce 

K tomuto sdělil, že se tímto problémem budou na jednání rady zabývat. 

 

MUDr. Marcela Kerzlová, zastupitelka obce 

Dotazovala se, zda jsou nějaké výstupy, vyhodnocení z nově nainstalovaného měřiče 

rychlosti. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

K tomuto sdělil, že tento měřič rychlosti žádná vyhodnocení, či statistické údaje neprovádí. 

Cena takovéhoto měřiče rychlosti by byla o mnoho dražší . 

 

p. Ivo Dominík, zastupitel obce 

Dotazoval se, zda na schůzce k zajištění letošní rekreační sezóny byli přítomni také zástupci 

Policie ČR  a zda na této schůzce zazněl dotaz, zda budou jezdit měřit rychlost. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

K tomuto sdělil, že zástupci Policie ČR byli na schůzce přítomni a dále sdělil, že Policie ČR 

přislíbila častější kontroly během letní sezóny, než mimo sezónu. 
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p. Václav Zahraj, občan obce Soběšovice 
Dotazoval se na informace týkající se České pošty, a.s. a přechodu na Poštu Partner. Dále 

hovořil o tom, že ve Zpravodaji obce bylo napsáno, že se pošta zruší. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce  

Informoval přítomné, že dle dostupných informací ze strany České pošty, a.s. by měla od 

1.7.2016  přecházet na Poštu Partner, kdy jejím provozovatelem bude p. Lucie Chovancová. 

Pošta Partner by měla být v prostorách současné Večerky. Pošta tedy zrušena nebude, pouze 

bude provozována v jiných prostorách, než dosud. 

 

p. Václav Zahraj, občan obce Soběšovice 
Dále sdělil, že jestliže se prostory uvedou do původního stavu a pronajmou se, pak v případě 

ukončení služby Pošta Partner, se nebude mít kde Česká pošta, s.p. kde vrátit. Dotazoval se, 

zda vedení neuvažovalo o ponechání současných prostor pošty v původním stavu. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce  

Česká pošta, s.p. nabídla obci dohodu na odkup stávajícího vybavení za cenu 52.000,- + DPH. 

Na tuto nabídku rada obce reagovala navržením částky 1.000,- Kč + DPH. Tuto částku Česká 

pošta, s.p. akceptovala. Dále sdělil, že v současné době ještě není řešeno další využití těchto 

prostor. 

 

p. Petr Voznica, místostarosta obce 
Doplnil, že tato částka je za technické zhodnocení prostor. 
 

Ing. Karel Obluk, zastupitel obce 
K tomuto sdělil, že celá situace se velice podcenila. 
 

Ing. Ivo Papala, zastupitel obce 
S tímto názorem souhlasil s tím, že obec je pronajímatel prostor. Rada obce může nesouhlasit 
s provozováním této činnosti v prostorách Večerky a hovořil o jednání 38. schůze Rady obce 
Soběšovice, kde se o Dodatku ke smlouvě o nájmu nebytových prostor jednalo a nebylo 
rozhodnuto. 

 

Ing. Karel Obluk, zastupitel obce 
K tomuto ještě připojil, že může dát podmínku provozovat Poštu Partner ve stávajících 
prostorách České pošty tak, aby tyto prostory byly pro občany důstojné a nabízely určitý 
komfort. Dále upozornil, že prostory Večerky nebyly zkolaudovány na provoz pošty. 
 
Zastupitelé obce Soběšovice se dotazovali, zda rozhodnutí o souhlasu provozu Pošty Partner 
v prostorách obce má rada obce ve svých rukou. 
 
Členové rady odpověděli, že ano. 
 

p. Petr Voznica, místostarosta obce  
K tomuto ještě doplnil, že rozhodnutí o tom, zda se bude Pošta Partner provozovat 
v prostorách obce rada ve svých rukou má, to neznamená, že po neschválení nebude Pošta 
Partner provozována v jiných, soukromých prostorách. 
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Ing. Miroslav Peřina, občan obce 
Vznesl připomínku k Parkovišti nad CK Juhász s tím, že se domnívá, že je špatně 
naprojektováno, svahy jsou příliš prudké mezi parkovišti a parkoviště je příliš velké, které se 
nevyužije. Dále se dotazoval, čím budou svahy osázeny a jakým způsobem se budou 
udržovat. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Informoval přítomné o stavbě parkoviště, rovněž informoval, že svahy budou osázeny 
trávními rohožemi, které jsou ke svahu připevněny. Údržbu lze provádět např. traktorem 
s kosícím ramenem, kterými dnes kosíme příkopy. 
 

p. Rudolf Foukal, zastupitel obce  
Vznesl připomínku týkající se parkoviště, a to co se týká položení zámkové dlažby na 
parkovišti, kdy bude zarůstat plevelem. Domnívá se, že je to mrhání finančními prostředky, 
kdy daleko levnější a praktičtější by byl asfalt a rovněž vznesl připomínku k veřejnému 
osvětlení, které je u tohoto parkoviště plánováno. Domnívá se, že na sezónu což je cca 2-3 
měsíce, kdy se parkoviště bude využívat, je to zbytečné a velmi nákladné.  
 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že parkoviště je kombinací zámkové dlažby a asfaltu a vyplývá to 
z projektové dokumentace. K veřejnému osvětlení sdělil, že je vybudováno na náklady obce 
za cenu 185 tis. Kč, které bude využíváno hlavně v době letní sezóny. 
Dále se dotazoval, zda má ještě někdo nějaký dotaz, návrh či připomínku. Vzhledem k tomu, 
že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             14 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    b e r e   n a   v ě d o m í   dotazy a připomínky občanů obce 
Soběšovice a členů Zastupitelstva obce Soběšovice. 

 
usn. č. 103/8ZO/2015. 

___________________________________________________________________________ 

 

16. Návrh usnesení zastupitelstva obce_______________________________ 
 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Vyzval členy návrhové komise, aby přečetla přijatá usnesení zastupitelstva obce.  

 

Lucie Chovancová, zastupitelka obce 
Přečetla přijatá usnesení na 8. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Dotazoval se, zda má někdo nějaké námitky, či připomínky k přijatým usnesením ? Členové 
Zastupitelstva obce Soběšovice nevznesli žádné připomínky, ani námitky k přijatým 
usnesením obce.  
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p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Vzhledem k tomu, že byl vyčerpán celý program 8. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice a 
nejsou již žádné další dotazy, návrhy či připomínky, ukončil 8. zasedání Zastupitelstva obce 
Soběšovice  v  19.24 hod.  
___________________________________________________________________________ 
 
Zapsala : Petra Valošková 
 

Ověřili správnost zápisu ověřovatelé  

8. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice:   

 

 

p. Radek Uher, v.r. 
zastupitel obce         

 

 

Ing. Karel Obluk, v.r. 
zastupitel obce 

 

 

Předseda návrhové komise: 

Lucie Chovancová, v.r. 
zastupitelka obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Petr  V o z n i c a , v.r.                                                                        Tomáš   D á m e k, v.r. 
místostarosta obce                starosta obce 



19 
Z Á P I S 

 z 8. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 8.6.2016 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

U S N E S E N Í 
8. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, 

konaného dne 8.6.2016  v prostorách  

Obecního úřadu v Soběšovicích 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
___________________________________________________________________________ 

 

Č. jednací : Sob 140/2016 
 

V Soběšovicích  dne  9.6.2016 

Zpracoval :   Valošková Petra 

http://sobesovice.cz/cz
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Přehled přijatých usnesení 
8. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konané dne 8.6.2016 

___________________________________________________________ 
 

90/8ZO/2016 – Schválení programu 8. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
 
91/8ZO/2016 – Návrh zapisovatele ZO 
 
92/8ZO/2016 – Složení návrhové komise pro přípravu usnesení ZO 
 

93/8ZO/2016 – Ověřovatelé zápisu z 8. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
 
94/8ZO/2016 – Zpráva o plnění  úkolů z minulého zasedání ZO 
 
95/8ZO/2016 – Zpráva o činnosti Rady obce Soběšovice za období od 9.3.2016 -   
                          8.6.2016 

 

96/8ZO/2016 – Projednání zápisů výborů kontrolního a finančního  

 

97/8ZO/2016 – Rozpočtové opatření č. 2/2016  

 

98/8ZO/2016 – Účetní závěrka obce Soběšovice k 31.12.2015 

 

99/8ZO/2016 – Závěrečný účet obce Soběšovice za rok 2015  

 

100/8ZO/2016 – Obecně závazná vyhláška Obce Soběšovice č. 1/2016 o místním  

                            poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění,  

                            využívání a odstraňování komunálních odpadů 

 

101/8ZO/2016–Obecně závazná vyhláška Obce Soběšovice č.2/2016 o místních 

                           poplatcích 

 

102/8ZO/2016– Obec Soběšovice–Těžba dřeva v obecním lese na parc.č. 140/1 v k.ú.  

                            Pitrov 

 

103/8ZO/2016 - Dotazy a připomínky občanů a zastupitelů           
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 z 8. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 8.6.2016 

U S N E S E N Í   
8. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konané dne 8.6.2016 

___________________________________________________________________________ 
 
 

90/8ZO/2016 – Schválení programu 8. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e 
 

program 8. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 8.6.2016. 
___________________________________________________________________________ 
 
 
91/8ZO/2016 – Návrh zapisovatele ZO__________________________________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e 
 

zapisovatelku pro 8. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konané dne 
8.6.2016  paní Petru Valoškovou. 

___________________________________________________________________________ 
 
 

92/8ZO/2016 – Složení návrhové komise pro přípravu usnesení ZO__________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e  
 
návrhovou komisi pro přípravu usnesení 8. zasedání Zastupitelstva obce 
Soběšovice, konané dne 8.6.2016, a to ve složení :    
p. Lucie Chovancová, p. Karel Mintěl, MUDr. Marcela Kerzlová 

___________________________________________________________________________ 
 
 
93/8ZO/2016 – Ověřovatelé zápisu z 8. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice________ 

 
Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 
s c h v a l u j e  
 
ověřovatele zápisu 8. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice ve složení : 
Ing. Karel Obluk, p. Radek Uher 

___________________________________________________________________________ 
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94/8ZO/2016 – Zpráva o plnění  úkolů z minulého zasedání ZO_____________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 
b e r e   n a   v ě d o m í  
 
informativní zprávu o úkolech vyplývajících ze Zastupitelstva obce 
Soběšovice ze dne 9. 12.2015. 

___________________________________________________________________________ 
 
 
95/8ZO/2016 – Zpráva o činnosti Rady obce Soběšovice za období od 9.3.2016 -   
                          8.6.2016______________________________________________________ 

 
Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 
b e r e   n a   v ě d o m í  
 
informativní zprávu o činnosti Rady obce Soběšovice v období od 9.3.2016 – 
8.6.2016. 

___________________________________________________________________________ 
 
 
96/8ZO/2016 – Projednání zápisů výborů kontrolního a finančního __________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 
b e r e   n a   v ě d o m í  
 
1. zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne 
26.5.2016    
2. zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne  
23.5. 2016 

___________________________________________________________________________ 
 
 

97/8ZO/2016 – Rozpočtové opatření č. 2/2016___________________________________  

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

s c h v a l u j e  

 

rozpočtové opatření č. 2/2016 

v příjmech zvýšení o                 277 000,00 Kč 

ve výdajích zvýšení o             1 062 000,00 Kč 

ve financování zvýšení o           785 000,00 Kč 
___________________________________________________________________________ 
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98/8ZO/2016 – Účetní závěrka obce Soběšovice k 31.12.2015________________________ 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  

 

s c h v a l u j e  

 

účetní závěrku obce Soběšovice zpracovanou k 31.12.2015 za účetní období 

od 1.1.2015 do 31.12.2015. 
___________________________________________________________________________ 
 
 

99/8ZO/2016 – Závěrečný účet obce Soběšovice za rok 2015________________________  

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  

 

s c h v a l u j e  

 

závěrečný účet obce Soběšovice za rok 2015 a souhlasí s celoročním 

hospodařením obce za rok 2015 „bez výhrad“. 
___________________________________________________________________________ 
 
 

100/8ZO/2016 – Obecně závazná vyhláška Obce Soběšovice č. 1/2016 o místním  

                            poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění,  

                            využívání a odstraňování komunálních odpadů_____________________ 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

s c h v a l u j e  

 

Obecně závaznou vyhlášku  č. 1/2016 o místním poplatku za provoz systému 

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 

komunálních odpadů. 
___________________________________________________________________________ 

 

 

101/8ZO/2016–Obecně závazná vyhláška Obce Soběšovice č.2/2016 o místních 

                           poplatcích____________________________________________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

s c h v a l u j e  

 

Obecně závaznou vyhlášku Obce Soběšovice  č. 2/2016 o místních 

poplatcích. 
___________________________________________________________________________ 
 
 
 
 
 



24 
Z Á P I S 
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102/8ZO/2016– Obec Soběšovice–Těžba dřeva v obecním lese na parc.č. 140/1 v k.ú.  

                            Pitrov_______________________________________________________ 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  

 

 s c h v a l u j e   

 

rozsah mýtní těžby úmyslné na parc.č. 140/1 v k.ú. Pitrov dle výběru 

jednotlivých stromů provedeném lesním hospodářem Ing. Czernekem. 
___________________________________________________________________________ 
 
 
103/8ZO/2016 - Dotazy a připomínky občanů a zastupitelů_________________________           
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 
b e r e   n a   v ě d o m í  
 
dotazy a připomínky občanů obce Soběšovice a členů Zastupitelstva obce 
Soběšovice. 

___________________________________________________________________________ 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Petr   V o z n i c a, v.r.                               Tomáš    D á m e k, v.r. 
místostarosta obce          starosta obce 
 


